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Abstract (en)
The bulb (1) is held in a two-part cap, consisting of a metallic cap sleeve (9) in the form of a hollow cylinder and a cap base (12), of plastic. The
hollow cylindrical cap sleeve (9) has, at the end remote from the bulb, four lugs which extend inwards at right angles to the lamp axis. The cap base
(12) consists of a solid body on which there is integrally formed a collar with fixing tabs. The cap sleeve (9) and cap base (12) can be latched in a
simple manner by means of lugs and fixing tabs. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Kolben (1) ist in einem zweiteiligen Sockel gehaltert, bestehend aus einer metallischen Sockelhülse (9) in Form eines Hohlzylinders und
einem Sockelboden (12) aus Kunststoff. Die hohlzylindrische Sockelhülse (9) besitzt am kolbenfernen Ende vier Laschen, die sich rechtwinklig
zur Lampenachse nach innen erstrecken. Der Sockelboden (12) besteht aus einem Vollkörper, dem ein Kragen mit Fixiernasen angeformt ist.
Sockelhülse (9) und Sockelboden (12) lassen sich mittels Laschen und Fixiernasen auf einfache Art verrasten.
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